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Ik zal even nagaan

Van: 512 512e |JEE @minvws.nl>

Verzonden: woensdag 30 september 2020 10:07

Ase:EICR ivi i>
Onderwerp: FW: Verslag koepeloverleg 1z 22/09

Tkn reactie van Actiz op de vraag of instellingen inderdaad allemaal een plan hebben voor (bezoek bij) verhoogde prevalentie cq

een uitbraak. Mogelijk relevant voor debat.

We krijgen geen kwantitatief antwoord of schatting, hebben ze waarschijnlijk niet.

kunnen we daar iets over zeggen obv het onderzoek van de Ac werkplaatsen?

Van: actiz.nl>

Verzonden: woensdag 30 september 2020 08:09

@minvws.ni>;

IEEEKECE
@actiz.nl>

Onderwerp: RE: Verslag koepeloverleg Iz 22/09

Goedemorgen [EEE

Instellingen hebben (en hadden gedeeltelijke) onder andere op basis van de gezamenlijke handreiking plannen rondom toename

(en afname) van besmettingen door COVID-19. Dit is ‘going concern’ en wordt continue bijgeschaafd. De IG] neemt dit ook mee

en heeft een specifiek toetsingskader.

Overigens is vanuit LUMC en Groningen ook een studie naar (vanaf het begin), waar wekelijks op terug wordt gerapporteerd o.a.

naar VWS (via [IEEE-

Geeft dit voldoende antwoord op je vraag?

Groet,

Van: 5.1.2 JIEEEM© minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 29 september 2020 15:41

@minvws.nl>; SECRETE) <BEXED@ invws ni>
Onderwerp: RE: Verslag koepeloverleg Iz 22/09

Dank voor het doorgeven. Wij wilden graag zelf nog even het punt bespreken, maar dat kan ook hierbij per mail. Wij vroegen

ons namelijk af of jullie zicht hebben op of verpleeghuizen nu ook zelf een plan gemaakt hebben of aan het maken zijn op basis

van jullie handreiking. Weten jullie of dat gebeurd is, of dat veel instellingen dat nog moeten gaan doen?

Ik hoor graag of jullie hier informatie over hebben!

Groet,

Verzonden: maandag 28 september 2020 16:40

Onderwerp: RE: Verslag koepeloverleg Iz 22/09
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sore [IE
Bedankt voor het verslag. Het punt rondom de handreiking hoeft niet als agendapunt terug te komen. Het was slechts een

mededeling.

Groet,
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